
Beslutningsreferat fra
ekstraordinært beboermøde

den 14. august 2024
i beboerhuset

Der var 17 husstande repræsenteret, i alt 34 stemmer
Fra driften: ejendomsmester Nicolai Rhod

Mødet var indkaldt i Hyldeposten nr. 420 juni 2024

1. Formalia:
- Valg af mødeleder: Povl Markussen blev valgt og konstaterede, at beboermødet

var lovligt indvarslet iflg. VAs vedtægter
- Valg af beslutningsreferent: Vinie Hansen blev valgt
- Fyldestgørende referent: Der blev ikke valgt referent til det fyldestgørende

referat
- Stemmeudvalg: Der blev ikke valgt stemmeudvalg
- Forretningsorden: Forretningsordenen blev enstemmigt godkendt

2. Forslag om anvendelse af beløb på langtidsplanen
Beboermødet godkendte afdelingsbestyrelsens forslag om at anvende kr. 350.000,
som var afsat på langtidsplanen i 2024 til en uvildig bygningsgennemgang. Denne
gennemgang er betalt af Landsbyggefonden. Afdelingsbestyrelsen foreslår derfor,
at beløbet anvendes til maling af betonkant og rækværk omkring beboerhuset ca.
100.000 og resten ca. 250.000 til fornyelse og genopretning af legepladserne.
Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

3. Oplæsning og godkendelse af beslutningsregnskab, beslutningsreferatet blev
enstemmigt godkendt


